
 
 

ZAPISNIK 
SA 22. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

22. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 30. kolovoza 2021. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 
sati u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 
 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 
 Adrijana Buždon, članica VMO 
 Branko Miljak, član VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Hava Odobašić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Dušić, član VMO 
 Mila Kožul, članica VMO 

 
Usvajanje Zapisnika sa 21. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Marin Barać i predložio sljedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Zamjena člana Vijeća MO Sveti Nikola 
2. Dopisi građana 
3. Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/27 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-12 
Rijeka,  30. kolovoza  2021. 



AD1 
 
Predsjednik Vijeća MO Sveti Nikola, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pismenoj ostavci Saše 
Ujdurovića na mjesto člana Vijeća zbog preseljenja. Od strane Hrvatske demokratske zajednice - 
Gradske organizacije HDZ-a Rijeka kao zamjena za Sašu Ujdurovića imenovana je Adrijana 
Buždon. 
Adrijana Buždon je svečano je prisegnula i time službeno postala članicom Vijeća MO Sveti 
Nikola.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te su svi poželjeli dobrodošlicu novoj 
članici Vijeća MO Sveti Nikola. 
 
 
 
 
AD2 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanarke 
Medovićeve ulice. Ona se žali na vatrogasni put kojim, iako postoji prometni znak o zabrani 
prometovanja, vozači velikom brzinom voze i time dovode u pitanje sigurnost djece koja se igraju 
u obližnjem parku. Tajnica je već uputila dopis OGU za komunalni sustav u kojem se traži njihovo 
mišljenje, kao i prijedlog rješavanja tog prometnog problema. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu iz KD Čistoća sa 
najavom početka radova u dječjem igralištu u Kršinićevoj ulici, istočno od broja 24. S obzirom da 
je na toj lokaciji u planu postava nove, kombinirane sprave za veću djecu, maknuli su staru spravu 
te se sad traži da Vijeće odluči hoće li i gdje premjestiti tu staru spravu.   
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Jednoglasno je odlučeno da se zatraži od 
KD Čistoća prijedlog nove lokacije za spravu. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o problemu sa znakom u Crnčićevoj 
ulici kod kbr. 3-5. Naime, znak je često na meti vandala koji ga ruše odmah nakon što ga se 
postavi. Zadnji put se tražilo i da ga se postavi u asfalt, kako bi se onemogućilo rušenje, no bez 
uspjeha. Znak je svejedno srušen.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Jednoglasno je odlučeno da se zatraži 
postava video nadzora, kako bi se vandalizmu stalo na kraj. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanara ulice 
Ivana Luppisa u kojem traži dopunu prijedloga komunalnih prioriteta za 2022. godinu. Traži se: 

 Sanacija kolnika i nogostupa s desne strane u ulaz u ulicu Ivana Luppisa  
 Sanacija staze u parkiću u ulici Ivana Luppisa 

 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Jednoglasno je odlučeno da se pristigli 
prijedlozi prihvate. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanara iz 
Medovićeve 31 u kojem se traži pomoć Mjesnog odbora u rješavanju problema s postavom rampe 
za osobe s invaliditetom ispred zgrade. Tajnica je već uputila dopis Rijeka prometu u kojem se 
traži njihovo očitovanje.    
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje.  



Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanarke ulice 
Venuccieve stube sa upitom i molbom za iscrtavanje parkirnih mjesta na parkingu. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Jednoglasno je odlučeno da se zatraži od 
Rijeka prometa izvid na terenu te njihovo stručno mišljenje o sljedećem: 
1. Koji je trenutni broj parkirnih mjesta na predmetnoj lokaciji? 
2. Koji broj parkirnih mjesta bi se ostvario iscrtavanjem? 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o zaprimljenom odgovoru OGU za 
komunalni sustav na zahtjev za postavom uspornika u Ulici Krnjevo. U odgovoru stoji da ulica 
nema tehničke elemente koji bi dozvoljavali postavljanje uspornika - veliki nagib, dvije "S" krivine, 
preglednost i sl. Lokacija ulice nije u blizini osnovne škole, a uspornici stvaraju veliku buku  i 
vibracije te se stanari okolnih zgrada žale na isto, osobito u ljetnim mjesecima.   
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
 
AD3 
 
Član Vijeća MO, Klaudio Lazarić, dao je još jedan prijedlog za dopunu komunalnih prioriteta za 
2022. godinu: 

 Postava stupića u ulici Ivana Luppisa, pored kbr. 8 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Jednoglasno je odlučeno da se prijedlog  
prihvati. 
 
 
Član Vijeća MO, Branko Miljak, izrazio je nezadovoljstvo čistoćom parkirališta u Crnčićevoj ulici i 
stepenica između Crnčićeve ulice i Nove ceste.   
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Uputit će se dopis OGU za komunalni 
sustav. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Hava Odobašić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
Marin Barać 

 

 


